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  На 19.11.2013 (вторник) от 14.00 часа, в Заседателната зала на Института по 

биология и имунология на размножаването „Акад. К. Братанов” се проведе заседание 

на Научния съвет при следния Дневен ред: 

 

1. Избиране на председател на НС. 

2. Избиране на ръководител секция „Репродуктивни биотехнологии и 

криобиология на гаметите”.  

3. Предложение за попълване състава на секция „Имуноневроендокринология” – 

доклад от проф. Качева – Директор на ИБИР. 

4. Разни 

 

Присъстваха: проф. Димитрина Качева, проф. Мария Иванова, проф. Стефан 

Лолов, доц. Милена Мурджева, доц. Павел Рашев, доц. Милко Събев, доц. 
Пламен Тодоров, доц. Бойко Георгиев, доц. Елена Кистанова, доц. Цветелина 
Орешкова, доц. Росен Стефанов, акад. Богдан Петрунов, доц. К. Влахов, 
доц.Малчо Петров. 
Списъчен състав:  18  
Присъстващи:  14 
Заседанието беше ръководено от доц. Милена Мурджева. 

 
По т.1. Избиране на председател на НС 

Доц. Мурджева предложи за председател проф.д-р Стефан Лолов 

Предложението беше подкрепено и след кратка дискусия се премина към гласуване. 

За избора беше предложена комисия в състав: доц. Павел Рашев, доц. Цветелина 

Орешкова и доц. Росен Стефанов, която беше одобрена чрез гласуване. 

 

Резултат от избора: 13 „ДА“, 0 „НЕ“, 0 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 
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РЕШЕНИЕ: НС на ИБИР-БАН избира за Председател на НС проф. д-р Стефан 
Лолов 
 

По т. 2. Избиране на ръководител секция „Репродуктивни биотехнологии и 

криобиология на гаметите”. 

Доц. Мурджева уведоми членовете на НС, че са постъпили две кандидатури – на проф. 

д-р Мария Иванова и доц. Пламен Тодоров, които са служители на секция 

„Репродуктивни биотехнологии и криобиология на гаметите” и предложи на 

кандидатите да прочетат своите програми за управление на секцията. 

Доц. Тодоров пожела да говори първи и уведоми членовете на НС, че е поради 

пътуване в чужбина е подал документите си преди крайния срок на конкурса и че, до 

този момент не е имало други кандидати. Затова оттегля кандидатурата си. 

Проф. д-р Мария Кичева изложи своята програма за управление на секцията за 

следващите 4 години. 

В обсъждането на програмата взеха участие доц. Събев, проф. Качева, доц. Тодоров, 

проф. Влахов и доц. Кистанова. 

За избора беше предложена същата комисия в състав: доц. Павел Рашев, доц. 

Цветелина Орешкова и доц. Росен Стефанов 

Резултат от избора: 9 „ДА“, 5 „НЕ“, 0 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

 

Решение: НС на ИБИР-БАН избира проф.д-р Мария Иванова за ръководител на секция  

„Репродуктивни биотехнологии и криобиология на гаметите” 

 

По т. 3  - Предложение за попълване състава на секция „Имуноневроендокринология” 

– доклад от проф. Качева – Директор на ИБИР. 

Предвид необходимостта от запазване и активиране на дейността на секция 

„Имуноневроендокринология” проф. Качева предлага на НС на ИБИР доц. Петя 

Цветкова да бъде приета на работа в секцията с щатната си бройка от ИЕМПАМ. 

Предложението е назначението да стане на основание на чл. 60 ал. 2 от Устава на 

БАН, който гласи: Учени в БАН могат да бъдат прехвърляни с тяхно съгласие в друго 

самостоятелно научно звено на академията със съгласието на двата научни съвета 

без конкурс при условие, че се запазва научната специалност. Доц. Цветкова е 

получила решението на НС на ИЕМПАМ. На вниманието на НС бяха представени 

биографията на доц. Цветкова и данни за публикации и цитирания на нейните работи. 

Думата взе доц. Тодоров, който заяви, че напълно подкрепя това предложение и 

намира кандидата за напълно подходящ. Проф. Петрунов подчерта, че това е най-
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доброто решение, за да се запази секцията. Проблема на секцията е важен за 

структурата на института и трябва да се запази. Друго предимство на това 

предложение е получаването на ново щатно място за института. Проф. Иванова 

подкрепи предложението с мотива, че добре познава доц. Цветкова, има ли са общи 

разработки; посочи качествата на доц. Цветкова като организатор на симпозиуми. Доц. 

Кистанова все думата и каза, че не познава лично кандидата и не е разбрала от 

представянето й  какви са мотивите й за идването й в ИБИР и в тази секция. Доц. 

Влахов също познава добре доц. Цветкова от дългогодишната и работа преди в ИБИР 

и смята, че за нея това е завръщане. Пожела й да успее да привлече млади хора в 

секцията.  

След дискусията бе проведено явно гласуване – 10 „ЗА”, 2 „против” и 2 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ: НС на ИБИР-БАН на основание чл. 60 ал. 2 от Устава на БАН реши: 
Приема назначаването на доц. Петя Цветкова на длъжност „доцент” в секция 
„Имуноневроендокринология” на ИБИР-БАН с прехвърляне на щатна бройка за 
доцент от ИЕМПАМ-БАН и без конкурс” 
 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито. 

 

 

 

     

   Доц. М. Мурджева  

        /зам.председател на НС/ 

 

    Доц. П. Рашев 

 

      /секретар на НС/ 
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